

Styreprotokoll 04

Dokumentet er signert digitalt av følgende undertegnere:

- Johannessen, Stein Westlye (01.03.1965), signert 22.11.2024 med Signicat Sign BANKID
- Hillestad, Lena E Boysen (20.04.1969), signert 22.11.2024 med Signicat Sign BANKID
- Flathagen, Frode (17.03.1973), signert 25.11.2024 med Signicat Sign BANKID
- Jæger, Kari (07.08.1962), signert 28.11.2024 med Signicat Sign BANKID
- Andersen, Pål Andrew (11.11.1961), signert 03.12.2024 med Signicat Sign BANKID
- Dahl, Roger (24.08.1951), signert 21.11.2024 med Signicat Sign BANKID



Det signerte dokumentet inneholder

- En forside med informasjon om signaturene
- Alle originaldokumenter med signaturer på hver side
- Digitale signaturer



Dokumentet er forseglet av Posten Norge

Signeringen er gjort med digital signering levert av Posten Norge AS. Posten garanterer for autentisiteten og forseglingen av dette dokumentet.



Slik ser du at signaturene er gyldig

Hvis du åpner dette dokumentet i Adobe Reader, skal det stå øverst at dokumentet er sertifisert av Posten Norge AS. Dette garanterer at innholdet i dokumentet ikke er endret etter signering.

PROTOKOLL FRA STYREMØTE/TK MØTE NR. 04

Sted: Teams

Tid: Torsdag 14. november kl 18.00

Til stede:

Frode Flathagen (FF) President

Stein Westlye Johannessen (SWJ) 1. Visepresident

Kari Jæger (KJ) 2. visepresident

Roger Dahl (RD) TKS L

Pål Andersen (PA) Styremedlem TKN

Lena B Hillestad (LH) Vara TKB

Uten stemmerett:

Vibecke Schøyen (GS) Generalsekretær

Johanne Sundby (JS) ESK

Werner Eilertsen (WE) PARA

Laila Leegaard (LL) Styremedlem TKS S/MD

Forfall:

Alf Stokke (AL) TDK

Ylva-li Næss (YN) Ungdomsrepresentant

Neste møte: Styreseminar 29. nov – 1. des.

Pkt.	Sak:	Ansvar	Frist
1	VEDTAKSSAKER		
Sak 29-24/25	Godkjenne innkalling, vedtaksførhet og inhabilitet Vedtak: Innkallingen er godkjent. Styret er vedtaksføre med 6 representanter Ingen saker som krever å ta i bruk regelen om inhabilitet eller tar beslutning i forbindelse med sakens behandling. Vurderes fortløpende		
Sak 30-24/25	Godkjenne protokoll fra styremøte 02 og e-postvedtak 3. juni 2024 Vedtak: Protokollene godkjennes		
Sak 31-24/25	Regnskap periode 10 GS gikk nøye igjennom regnskapet, og alle prosjekter med avvik ble kommentert.		

24/25 protokoll nr 4

1

Dokumentet er signert digitalt av:

- Johannessen, Stein Westlye (01.03.1965), 22.11.2024
- Hillestad, Lena E Boysen (20.04.1969), 22.11.2024
- Flathagen, Frode (17.03.1973), 25.11.2024
- Jæger, Kari (07.08.1962), 28.11.2024
- Andersen, Pål Andrew (11.11.1961), 03.12.2024
- Dahl, Roger (24.08.1951), 21.11.2024

Forseglet av



Posten Norge

	Det kom innspill fra TKS-S/MD om følgende: Det må ut info og rutiner for bruk av Para-utstyr. Kanskje er tiden inne for NHF å ha materialforvalter-ansvar hos en av de ansatte. Ang. kontorutgifter bør det sees på andre løsninger når vi vet at fremmøte av ansatte ikke er daglig. Vet at det er mye kveldsjobbing, og det er avspasseringsregler for det som må følges. Det bør sees på rimeligere løsninger for kontorutgifter. Godt samarbeid med NIF kan organiseres på andre måter. Og bekledning og representasjons-klær må fortsette å være en konto i budsjettet, og ha like retningslinjer og være likt for alle. GS informerte at administrasjonen har 3 faste kontordager i uken, men at det ofte brukes mer. GS er opptatt av miljøet idretten har på Ullevål Stadion, og den verdien det er å sitte i et idrettsfellesskap. Dette er spesielt viktig for GS. Videre informerte GS at det er mye kveldsjobbing i administrasjonen. Etter ønske fra AU har Marianne B. Hofstad en særskilt uavhengig stilling, som gjør at GS ikke kan styre hvor eller når hun skal utføre sine arbeidsoppgaver. Monika er mye ute i klubb og holder kurs og webinarer. TKN kommentere: NHF fryse bruk av penger ut det året pga høyt forbruk og uforutsette utgifter. GS kommenterer invitert til trener kurs og trenersamling som ikke kan avlyses, samt at det er bestilt arrangørutstyr som det er behov for og ikke kan avbestilles. Det ble også diskutert at vi må forbedre kontrollen på utlånt arrangørutstyr, slik at vi til en hver tid har oversikt over bannere, beachflagg som er utlånt. Vedtak: Styret tar regnskapet til etterretning. Men ønsker en oversikt over lønnsutbetalingene for 2024 Enstemmig vedtatt		
Sak 32-24/25	Økonomi som barriere Styret vedtok på styremøte 07-22/23 å innføre gratis deltakelse på løp for barn og unge under 19 år for 2023. Ordningen ble vedtatt som en prøveordning, og ble på styremøte 04-23/24 videreført for 1 år til. Begge år har		



	det vært avsatt kr 125.000 i budsjettet til dette formålet under prosjekt 32025 – ungdomstiltak. Det ble for året 2023 søkt om tilskudd fra klubbene for i underkant av kr 100.000. I regnskapet for de 10 første månedene i 2024 er det kommet inn søknader for kr. 88.700, som er ca 10% økning fra samme tid i 2023. Økonomi som barriere er et viktig satsningsområde for NIF, og tiltak som iverksettes gir uttelling i forhold til tildelingen av post 3 midler. Vi mener tiltaket bør videreføres for 2025, da det er i tråd med idrettens storsatsing «økonomi som barriere». Administrasjonen har mottatt flere henvendelser fra klubber som setter stor pris på tiltaket, og som mener dette har en positiv effekt for rekrutteringen, og det å holde på utøvere til de blir seniorer. Vedtak Tiltaket videreføres for 2025, og evalueres i oktober, slik at det er avklart om ordninger videreføres til 2026 før de store langdistanse løpene åpner påmeldingen. Enstemmig vedtatt		
Sak 33-24/25	Utsettes til styreseminaret Fullmaktsmatrise		
Sak 34-24/25	Eventuelt		
2	DISKUSJONSSAKER		
Sak 35-24/25	Utsatt til styreseminaret Toppidrettsmodellen/Toppidrettskomiteen mandat		
Sak 36-24/25	Utsatt til styreseminaret – Ber TKS-S/MD/TKB om utredning Vektendring vogn og sparkesykkel – sikkerhet		
3	INFORMASJONSSAKER		
Sak 37-24/25	Digital fremdrift TKS-S/MD kommenterte: Hjemmesiden må oppdateres med dokumenter fra styremøter og komitemøter. Årsplaner og handlingsplaner og andre dokumenter som er relevant for alle klubber og medlemmer, er faktisk informasjon ut til miljøet. GS opplyste om at styreprotokollene er oppdatert i og med at protokoll 2 og e-post vedtak fra juni først ble godkjent på dagens møte og vil bli lagt ut etter dagens		

	styremøtet. Utover dette er alle referater fra møter som er sendt inn til administrasjonen lagt ut.		
Sak 38-24/25	Styreseminar		
Sak 39-24/25	VM Røros 2025 Styret må se på VM/media/NRK-saken på nytt, og eventuelt reise ny sak til neste styremøte. Dette avgjøres etter møte med AU og Robert Rudsar tirsdag.		
Sak 40-24/25	Sanksjonssak Bergen TK		
Sak 41-24/25	Ønske om nytt GA IFSS fra Østerrike		
Sak 42-24/25	Kontrollkomiteen		
Sak 43-24/25	Arbeidstvistsak		
4	RAPPORT FRA KOMITEENE		
TKN	Rapport fra TKN. – Utøvers representanter fra Landslaget var invitert på TKN møte, TKN besvarte representantens spørsmål. – Kongepokalen, det sees på 3 modeller for tildeling. 1. NM del 1 og del 2, poeng tildeles på resultat/sum i alle NM-øvelser, høyest poeng tildeles pokalen, ved poenglikhet brukes NC plassering. 2. Rullering mellom 3 forskjellige øvelser 3. Fast øvelse combined da denne øvelsen har både pulk og snørekjøring. TKN lander dette i løpet av november 2024(Årets pokalen ble ikke utdelt og pokalen tildeles i 2025 etter avtale). – TKN ønsker Jr får delta på kongepokal om modell 1 blir valgt utgår denne muligheten (ting sak). – Oppfølging regelkomiteen- barn 12-9 år inn i idretten. Har ikke hørt i fra komiteen enda. – Klubbmøte teams oppfølging fra fagmøte, dato er ikke satt pga avventer arbeid og i regelkomiteen – Innføring av parstafett og sprint m heet som en del av NM programmet (ting sak) – Terminliste, det jobbes mye med og få klubber til å arrangere. – Kritisk for NM del 2 om vi ikke får arrangør – NM veka er ikke en del av programmet på vinter sesong 2025 – VM komité, det jobbes godt med arena og øvrige innhold. Viktig at det blir god lengde på tospann snøre og ikke 15 km.		

	– VM, tilrettelegge for utøvere på tvers av grener på stadion. Eget møte alle grener på fredag 15 nov. – LL samlinger Nordisk blir gjennomført som planlagt og fin utvikling på utøverne – Hva jobber NHF styre med, hektisk rundt dialogen med IFSS og avgjørende med god dialog for god fremdrift. – Toppidrettsmodellen er ikke klar for sesongen 2025, noen detaljer og overordnede føringer må på plass samt det som går på grenspesifikke saker – Grenene har et kritisk lavt budsjett og står ikke i stil til NHF sin totale omsetning. – NHF fremstår topptung, vi mener handlingsplanen må belyse grenene og at andre utvalg støtter opp om disse. – TKN leder berømmet medlemmene i TKN for jobben de gjør det er viktig å påpeke at ingen i TKN får noen honorar eller km godtgjørelse og alt arbeide er tuftet på frivillighet.		
TKS-L	Rapport TKS-L – Oktober - november TKS-L har hatt ett komité møte siden forrige rapport. Neste blir mandag 18 november. TKS-L jobber med å få satt opp et webinar som skal ta for seg #hvordan og hva skal til for å fullføre langdistanse løp#. Leder for TKS-L var i paneldebatt i Alta THK hvor bl.a. fullføre løp var hovedtema. Det ble også diskutert rundt bryt prosenten. Begge TKS har bestemt at det blir fra NHF søkt om HMK pokal til FL 1200 for løpet i mars 25 Det har vært gode diskusjoner om framtida for langdistanse sporten vår. Vi ser at det er en nedgang i antall påmeldte til de lengste løpene, mens 8 spann klassen holder seg stabil med mange påmeldte. Sikkert mange årsaker, men dyrtid og svingninger i tiden kan være en del. Siden diskusjonen med IFSS har vært høyt på agendaen så har ikke det sluppet taket i TKS-L heller. Den såkalte «seedingen» og problematikken rundt rabiesvaksinering er en gjenganger og komitemedlemmene er sultne på informasjon.		
TKS-S/MD	Høstrapport fra TKS sp-md, pr november 2024. Årsplan og handlingsplanen for TKS er nå vedtatt i komiteen, og oversendt styret og administrasjonen. Med bakgrunn i den er det også satt opp forslag til et budsjett for TKS for 2025. Mandater er gjennomgått, og ansvar fordelt.		

	TKS har i år også jobbet med klubbene om terminlista, og den var stort sett klar i august, men noen løpsarrangører har kommet til etter det. Særlig ble det et dilemma da Hamar TK sa ifra seg å arrangere NM for mellom distanse. Det er nå landet på at Norway Trail fikk status som NM-arrangør for 12-spenn, da det kom en kvalifisert søknad fra Torpa IL, som Norway Trail's tekniske arrangør. Men det er pt ingen NM-arrangør for mellom distanse 6-spenn. Etter barmarks-NM i Bergen, er det kommet kommentarer fra utøverne i vogn, at løypa var fin, det var positivt å snu kjøreretningen, og framstod som mye bedre enn i fjor. Dessverre var det særlig 1 utøver som ble sterkt skadet, og det har resultert i diskusjoner rundt sikkerhet. Mange har blitt bevisste på personlig sikkerhetsutstyr, så som helhjelm og ryggskinne, og det har blitt enda mer aktuelt å diskutere sikkerhet i traseene. Det å lage gode løyper, så utøverne ikke skal være redde for at situasjoner kan oppstå, for da vil ingen lenger delta. Men det å føle konkurranse spenningen er positivt for mestringen og er viktig i en konkurranse, men det skal føles trygt å stille til start. Det er viktig å presisere at hundekjøring er og skal være gøy for hundene og utøver. Det er det som er drivkraften i idretten vår. Og uansett disiplin vogn eller slede; så er det den ultimate måleenheten hastighet som er første pri. Og det skal bety at sporene, traseen skal legges for å prioritere fart. Norge hadde en stor gruppe som representerte Norge i EM i Jämijärvi i Finland, og Norge representerte med 6 vognkjørere. Det var fine løyper, med internasjonal standard, og nesten hver gren hadde forskjellige traseer. Hege vant sølv og Sissel 6 plass i 8-spenn, Boge tok bronse og Ronja den sure 4 plassen bare 1,50 sek bak, og Tone fikk 6 og Maren 8 plass i 4-spenn. Gratulerer til dem!! Medlemmer i TKS har jobbet tett opp imot VM 2025-komiteen med fokus på løyper og trasser der, og forsøkt å se på gjennomføringsalternativer av dags-programmet, for å få til et smidig arrangement. Det er mange usikkerhetsmomenter, da antall deltagere i de forskjellige grenene og klassene ikke vil være satt før i midten av januar. Det er tegnet løypekart på hvordan traseene skal koples sammen, som skal være veiledende for løypemannskaper som kjører opp løypene. Det er allerede blitt satt opp et forslag til plan for løypevakter og ansvarspersoner for nordisk, sprint og mellomdistanse. Det er tegnet forslag til oversikt over arena Gjetjønn, med alt som skal foregå der, av start for nordisk, sprint og mellomdistanse og målgang for alle klasser. Langdistanse og alle klasser skal komme i mål på samme sted, sånn som planen er nå. Så det er et		
--	---	--	--

	fantastisk knutepunkt, sånn som vi ser det, men det krever en god logistikk. TKS hadde i fjor ideen om å lage en promo-film for VM 2025, og det ble filmet under Femundløpet 2024, og på Gåsbu noen uker etter det, for å få råmaterialet nok til å klippe sammen en film. Det er blitt gjort, og den ble vist på Hakadal-seminaret, men vi er spent på å få info om videre distribuering og hvordan den formidles ut i verden. Den burde ligge bredt ute nå, og «dishes» ut i alle kanaler. Da sportssjefen for tiden er sykemeldt, har TKS fått ansvar for å ta over planer og gjennomføringen av samlingen som var skissert for Landslaget i slede 17 november. Det er nå sendt innbydelse til de 10 dette gjelder. Vi vil også håndtere uttak og representasjonslag til VM i samarbeid med toppidretts-komiteen. Alle TK'ene har sett på Toppidrettsmodellen, og blitt enige om at sånn som den er satt opp nå, fungerer den ikke optimalt. Den må revideres og skal opp til diskusjon og gjennomgang i styret. Kongepokalen blir annet hvert år gitt ut til slede sprint-mid og langdistanse. Barmark og Nordisk får den utdelt hvert år. I 2024 ble den delt ut til vinner i 6-spenn sprint, og i 2025 er den satt opp i slede langdistanse, og utleveres til beste deltager i 1200 km i Finnmark.		
TKB	1. Evaluering av Sesongen Høsten er kort og løpsprogramet ble intensivt ettersom EM ble avholdt i midten av oktober. Noe som førte til samtlige A-løp ble avholdt før EM. Etter EM har de også blitt avholdt flere lavterskelløp noe som har bidratt til å holde sesongen gående. Norgescup i barmark som ble satt i gang for første gang sesongen 2024 var vellykket. Vi i TKB ser at det skaper et engasjement. Samtidig når det bredere enn enkelt konkurranser gjør fordi høy deltagelse belønnes mer enn topplasseringer, dette anses som positivt. Å oppdatere Norgescup oversikten har vært enkelt og vi ønsker å videre føre ordningen til kommende sesong. Vi TKB er meget fornøyd med NM slik det ble. Det er svært positivt å se egenarten til NM som Bergen arrangerer. Særlig fokuset på sponsorer som blir løftet fram. TKB tror det er tjenlig for arrangøren men også utøveren og sporten da det skaper et profesjonelt preg. Selvsagt ble NM også preget av ulykken i 4-spenn klassen. Bergen trekkhund klubb viste god håndterings evne av denne hendelse. EM ble avholdt i Jämijärvi i Finland. Det var et godt planlagt mesterskap, men gode fasiliteter og fine løyper. Det var også livstreaming fra løpet som gjorde at folk kunne følge løpe hjemmefra. Derimot var mesterskapsopplevelsen begrenset på selve stadion. Det		



	var ingen speaker eller musikk og heing ble minimert for å ikke forveksles mot peising av hundene. Deltagere og lagleder har gitt tydelig tilbake melding på dette til arrangøren. 2. Hvilke regler bør utarbeides. Listet opp hva som vurderes som hensiktsmessige regelendringer. <u>De er ikke ferdig bearbeidet og ikke vedtatt på noen måte.</u> Regelendringer til Tinget: Alt med to hunder eller mer skal ha ryggplate. Sette MIPS-hjelm (Multi-directional Impact Protection System) som anbefalt utstyr. Endre regler for å være i samsvar med IFSS sitt regelverk. Slå sammen jr. og sr. klassene i 2-spann Motions til IFSS: EM og VM skal telle i WC Innføre Reverststart i mesterskap og World cup. Fjerne Master 40+ klassen i mesterskap. 3. Erfaringer med toppidrettssjefen og toppidrettsmodellen. Utøvere har uttrykt misnøye med toppidrettssjefen og måten toppidretten har vært organisert på. Dette er noe TKB tar på alvor. TKB erfarer i tillegg til å ha fått flere tilbakemeldinger fra utøvere at kommunikasjonen og dialogen med toppidrettsjef har vært krevende både mht landslagprosessen og uttak til EM. Det har vært kommunisert utydelig hva som er kriterier for uttak (uttaksløp Stavåsen og Bergen NM), det har også vært flere tilfeller hvor utøvere ikke har fått svar på sine ønsker og kriteriene for påmelding har vært endret. TKB tar dette videre i forbundet 4. Uttak VM25 barmark Administrasjonen legger ut skriv om klubber som kunne tenke seg å arrangere et uttaksløp på våren. Samtidig vil det drøftes med toppidrettsutvalget om andre tiltak som kan forberede utøvere til mesterskapet i USA. 5. NC 25 På bakgrunn av evalueringen er Norges cup noe vi ønsker å videreføre og også utvikle. Vi ser for oss at det er et løp til, totalt fem i de klasser det er mulig og åpner opp for muligheten til å stryke et løp. TKB ser også på		
--	--	--	--



	andre måter å utvikle konseptet utover selve konkurransen. 6. Strukturering av møter. TKB ser på tiltak for å strukturere møtene og ha notariatet i vårt arbeid. 7. Nytt medlem Det vil bli sendt en utlysning om noen ønske å være medlem av TKB. Det er ønskelig med en person som har supplerende kunnskap og perspektiver. 8. KRer og årshjul Et utkast til TKBs KR(kvalitetssikringsrutiner) og årshjul er lagt fram i TKB. Utkastene ser greie ut og ferdigstilles før neste TKB møte. 9. Hvordan har tilretteleggingen av yngre utøver konkurranse fungert. TKB er ønsker at også barn og ungdom skal drive med hundekjøring. Vi ser likevel at snøreløping med hund kan være en stor belastning i aldersbestemte klasser. Før det videreføres ønsker vi en redegjøring fra en arbeidsgruppe med fagligkompetanse til å ta stilling til om eller hvordan snøreløping i aldersbestemte klasser kan gjennomføres. Snøresykling og sparkesykkel, er mer skånsomt og anbefales som klasse i aldersbestemteklasser. 10. Standard definisjon av ulike klasser. Det er mange ord som har blitt brukt for å definere ulike klasser. Vi har landet på at der hensiktsmessig å bruke ordet treningsklasse om klasser hvor etablerte hundekjører kan trene og prøve ulike hunder. Nybegynnerklassen er for folk som er nye i sporten eller om man stiller med en hund med lite trekkerfaring.		
UK			
PARA	Søknader • Sendt søknad på 500 000 til paraiddrettssamlinger. For to samlinger og mulig noe dekke av ridderuka Treningssamlinger • 21-23 mars 2025, eventuell samling snø, Beitostølen • 19-21 sep 2025, eventuell samling barmar, kanskje et annet sted en beitostølen • Interesse for å få Yngve Hoel, Frode Myrvang og Viljar til å komme å prate under samlingene • Tror treningssamling er bedre en konkurranse, mulig mer attraktivt også for å få flere folk på banen. Få flere aktive utøvere så vil det komme deltagere i konkurranse etterhvert.		



	Parauke på instagram • Ideer til parauke på instagram. • Hvordan bruke hundegården aktivt i rehabilitering, både for folk med nedsatt funksjonsevne, men også de med kognitive utfordringer • 1 dag med Linda • 1 dag med Robin og Henriette • 1 dag med Louis eller Andrea • Legge ut en artikkel hver dag, Wiebke har noen og aktivkennel 1 • Tidspunkt midten/slutten av oktober, uke 44, 28 okt-3 nov eller anna dato • Prøve å få til 1 uke på høsten og en på vinteren • Ha et møte i uke 43 før slik at vi får planlagt hva som skal legges ut og hvordan vi gjør det. Møte Fredag 25 oktober kl 16:00 Diverse • Gol, autismeforeningens dager på Gol. Ble for varmt så ble ikke kjøring. Noen tok kontakt og vi diskuterte om en vinter samling kunne være noe. Ikke hørt noe i ettertid • Politiattest på aktivkennel og kanskje resten også. Fleste har politiattest • Ingen påmeldte på NM barmark, prioritering, dekking av reising og personlige grunner til at det ikke er noen påmeldte tror vi. Referat møte 28.10.2024 I møtet: Robin, Henriette, Werner, Wiebke, Sara og Linda Ikke til stede: Iselin og Kaia Instagram • Pratet litt om insta overtake som startet denne uka • Hvordan det går og planen for uka, hva som skjer Aktivitetsdager • Evaluering av besøket på Valnesfjord helsesenter • De vil gjerne at vi kommer opp igjen til neste år • Må ta stilling til om vi kan få midler i tillegg til å ta noe av budsjett • Forslag til annen løsning er å søke klubber om støtte slik viser klubbene at de tar større del i utviklingen • Wiebke er i kontakt med Skeno om levering av kjelke Søknader • Venter på svar fra Sofies Minde stiftelsen • Har fått penger fra NIF spillemidler Vester • Refleksvester er ofte små i størrelsene så sett på muligheten for en annen form for tekstil vest • Samme firma som lager nummer til finmarksløpet • Vester i oransje farge med samme trykk som vi har stemt over på facebook		
--	---	--	--



	• Mulighet for barmarksvester og vintervester • Kjøpe i flere størrelser, tanke om M-L på barmark og kanskje større på snø med tanke på tykkere bekledning • Cirka 300kr per vest, har stort budsjett så mulighet for ledsager vester også slik at alle har vest • Kjøpe vester i barnestørrelse også Budsjett • Diskuterte kort ideer til budsjett, hva vi trenger søke penger til • Hva vi kunne tenke oss og delta på i 2025: Valnesfjord helsesenter, Ridderuka Beitostølen 30 mars- 6 april 2025, Camp spinal, 1 aktivitetsdag på vestlandet (typ Bergen) og ønske om barnas ridderuke 12-18 Jan 2025 • Har søkt støtte til 1-2 samlinger som ikke inngår i budsjett. Eksterne midler • Diskutere om vi legger inn reisestøtte til utøvere i budsjett, eventuelet hvor mye • Ønske om flagg, beachflagg til komiteen som kan brukes på arrangementer • Se mer på ved neste møte Diverse • Snakket litt rundt tandem slede og eventuelle klasser og deltagelse av dette • Wiebke har vært i kontakt med 2 fra Mesnatrekklubb angående tandem slede og tanker rundt dette/ønsker • Les over reglemanget, se om vi må legge inn ting forslag til neste år ved eventuelle endringer • Werner tar kontakt med Mush angående deres erfaringer med tandem slede og ledsager slede i forhold til konkurranse Tenke på til neste møtet • Mål for 2025, hva vil vi oppnå i 2025 • Et mål burde være rekruttering • Spesielt innenfor barn og unge		
ESK	Vi har vært med på de fleste styremøtene, og levert innspill bl.a. faglige, til rabiesdiskusjonene. Vi har hatt samtaler med fagmiljøer om å mobilisere studenter innen veterinærfag til å se litt mer på «Bryt» undersøkelsen vår. Vi presenterte den både på NHF fagmøte og Hakadalseminaret. Dessverre ble det sykdom slik at vi ikke fikk vært i Kiruna. Vi ser at undersøkelsen har ført til konstruktive diskusjoner ute i miljøet. Vi tenker at dette er temaer som vi ikke blir ferdige med i en fei. Vi har også etterlyst samarbeid med sprint og MD miljøene om de spesifikke utfordringene som er for hundevelferd i de miljøene. Vi har vært med å formulere noen tanker om hundevelferd på løp ment for VM, men sportslig utvalg vil se på det først.		



	Vi har ønsket å diskutere vår rolle i NHF, og især ESK opp mot race-vets, men har ikke fått noen innspill enda. Vi tenker at velferdsarbeid spiller lit annenfiolin i alle de andre diskusjonene omkring sportslighet. Derimot har vi startet et arbeid med å lage et relevant veterinærfaglig /etikk /velferds seminar parallelt med neste års Hakadalseminar.		
TDK	Det har vært gjennomført ett td kurs i perioden. Kurset hadde fokus på nordisk og sprint. Det var 11 engasjerte deltagere med bra spredning ifht interessefelt og erfaring. Tdk har hatt flere teams møter ifht den kommende sesongen. Iom vm i februar er jo mange løp lagt til Januar. Dette skaper utfordringer for td representasjon. Foreløpig ser det bra ut. Vi legger opp til et fysisk tdk møte i Desember med fokus på kvalitetssikring Det jobbes nå med utplassering av de nye aspirantene og tildeling av mentorer. Den store utfordringen i vinter blir jo samkjøring av norske og utenlandske dommere på vm.		
5	INFORMASJON FRA GS		
	Utvikling - DVK kurs i dag med 34 deltakere - TD kurs forrige uke med 11 deltakere. Mange engasjerte, nye TD-spirer innen nordisk og slede på Østlandet. De tar DVK kurset i dag. De fleste har meldt seg på løp til vinteren. - Planlegger NHF-stand og arrangementer på Hakadalseminaret. Ønsker å arrangere veterinærkurs som Kitty i ESK har fått ansvar for (avventer vedtatt budsjett før vi kan spikre noe). Vi skal også forsøke å ha kurs i trekk, barneløp, Arrangørkurs for slede LD på Hakadalseminaret. - Jobber med å få kontakt med Racevets nå, og har begynt en plan for Veterinærkomite/Racevets-side på hjemmesiden. Laget en liste over veterinærer som har tatt Rookiekurs for veterinærer som deles med arrangører som ønsker det. - Planlegger kal ha Rookiekurs for veterinærer med Kitty og Geir Wiik 9.2. Dette avhenger også av om det blir vedtatt å sette av penger i budsjettet til det.		



	- Forbereder og følger opp forespørsel om behandling av sanksjonssak sendt til Sanksjonskomiteen fra Bergen TK. - Sammen med Monika deltar i ungdomssatsing i NIF. - Diverse e-poster og telefoner, utsendelse av chips og diverse. Para - <u>Insta-overtake</u>. Skrev og la ut innlegg og story og organiserte hele uken, dette ble gjennomført sammen med parakomiteen. Det kom inn en del tilbakemeldinger og spørsmål og vi har fått flere interesserter for Aktiv i kennel (spesielt i Nord). Det er veldig bra. - <u>Budsjett 2025</u>. Har satt opp forslag til budsjett for 2025. - <u>Målplan 2025</u>. Begynt på målplan for 2025. - <u>Evaluert årets aktiviteter</u>. Kommer mer senere, men Ridderuken, besøk på rehabiliteringsinstitusjoner og paraaktivitetsdager ønsker vi å fortsette med. - <u>Satt opp ønsker for utstyr til innkjøp i 2025</u>. - I gang med å undersøke midler for videre stilling for paraansvarlig. - I gang med samarbeid med VM komiteen for å presentere para under VM 2025. - Dialog med Skeno ang piggekjelker. - Skrevet rapport og sendt inn kvitteringer til NIF Spillemidler. Har fått 300 000 NOK, og har fått brukt opp alle midlene i år også til utstyr til utlån. I år kjøpte vi piggekjelker, barnesleder (Aktiv i kennel) og vester til parautøvere og ledsagere for å gjøre det enklere for dem i løyper. - Alt parautstyr er forresten lånt ut til klubber med parautøvere. - Planlagt og forberedt trener 1 kurs. Her er en oversikt over søkte midler til paraprojekter: - Sofies Minde Stiftelsen for 1 000 000 NOK – Prosjekt Skeno Canis (utvikling av piggekjelker og innkjøp av piggekjelker) - Olav Thons Stiftelsen for 500 000 NOK – 2 Paratreningssamlinger med parautøvere, trenere, profilerte innen idrett og treningslære Tidligere i år: - NIF Spillemidler, søkt 600 000 NOK, fått 300 000 NOK. Brukes på vester til parautøvere,		
--	---	--	--



	piggekjelke og eventuelt en barneslede til Aktiv i kennel. GS GS er fremdeles i 70% stilling. Mye av GS sin tid har gått til å arbeide med VM, dette blant annet i forbindelse med ønsket fritak om rabiesvaksinering av hunder fra rabiesfrie land • Det er avholdt administrasjons seminar, som var meget nyttig • Regnskap • Handlingsplan • Budsjett • Evalueringer • Medlemskontingent • Møter • Styreseminar • Oppfølging NIF • Ny løsning for digital politiattest		

Sted Oslo, dato 14.november 2024

Referent: Vibecke Schøyen

Distribusjonsliste:
NHF's kontor

